
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 28. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 444
Hvorfor indeholder moderne elektroniske byggetilladelser ikke et felt, der oply-
ser om et hus evt. skal stå på pæle, således at kommunen er forberedt på,
hvis der kommer forespørgsler, spørgsmål og klager fra naboer i forhold til
evt. skader i forbindelse med evt. pilotering, således at kommunen kan reage-
re hurtigt, hvis der er risiko for overtrædelse af byggelovens §§ 12 og 12 A?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Ander-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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